
I efteråret 2024 ansøgte vi - via vores valgte samarbejdspartner Qpark - Københavns 
Kommune om tilladelse til at oprette en parkeringsordning for vores forening. Dette for at 
dæmme op om det massive pres, der er på vores veje med parkerede biler - som ikke er 
hjemmehørende i foreningen. 
 
Desværre har vi fået afslag på denne ansøgning. Kommunen begrunder det med, at de er 
bekymret for, at vi skubber parkeringen til naboforeningerne, og at vores 
parkeringsordning derfor ikke sker som led i en helhedsplan for området. 
 
Kommunen har opfordret os til at samarbejde med naboforeningerne. 
 
Bestyrelsen vil tage initiativ til dialog med naboforeningerne med henblik på 
oprettelse af en fælles parkeringsordning.  
 
Spørgsmål mv. rettes til bestyrelsen på pf-godthaab@outlook.dk 
 


